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UCHWALANR

RADY MIEJ5KIEJ W LODZI

z dnia

stanowisko - apel Rady Miejskiej w Lodzi do Marszalka W ojewodztwa Lodzkiego
w sprawie budowy odcinka drogi ekspresowej 58 pomiedzy Lo dzia a Tomaszowem

Mazow ieckim.

Na podstawie § 17 Regulaminu Prac y Rady Miejskiej w Lodzi, stanowiacego
zalacznik Nr 7 do Statutu Miasta Lodzi (Oz. Urz. Woj . L6dzkiego z 2009 r. Nr 347, poz. 286 0
oraz z 20 14 r. poz. 3718), Rada Miejska w Lodzi

uchwala, co nastepuje:

§ 1. Rada Miej ska w Lodzi apeluje do Marszalka Woj ew6dztwa L6dzkiego Grzegorza
Schre ibera 0 jak najszybsze podjecie skutecznych dzialan majacych na celu wpisanie zadania
..budowa odcinka drogi ekspresowej S8 porniedzy Lodzia a Tomaszowem Mazowieckim"
do rzadowego planu budowy dr6g. Brakujacy odcinek jest niezbedny do uzupelnieni a
przebiegu drogi ekspresowej, kt6ra laczy m.in. Wroclaw z Warszawa.

§ 2. Uzasadnienie stanowi integralna czesc uchwaly.

§ 3. Zobowiazuje sie Przewodniczacego Rady Miej skiej w Lodzi do przekazania
niniej szego stanowiska Marszalkowi Wojew6dztwa Lodzkiego oraz radnym Sejmiku
Wojew6dztwa Lodzkiego.

§ 4. Wykonanie uchwaly powierza sie Przewodniczacernu Rady Miejskiej w Lodzi.

§ 5. Uchwala wchodzi w zycie z dniem podjecia.

Przewodniczacy
Rady Miejskiej w Lodzi

Marcin Golaszewski

Projektodawcami uchwaly sa radni :

Tomasz Kacprzak~WlU1 y;~
Mateusz Wa lasek .J'
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UZASADNIENIE

Rada Miejska w Lodzi uchwala Nr LXXI1 789118 z dnia 18 kwietnia 2018 roku przyjela
stan owisko - apel do Rady Ministrow w sprawie budowy odcinka drogi ekspresowej S8.
Podobne stanowisko zostalo podjete przez Sejmik Wojewodztwa Lodzkiego 24 kwietnia 2018
r. Nie stety, mimo podjecia dzialan ze strony samorzadow, Minister Infrastruktury nie planuje
budowy odcinka S8 pomiedzy Lodzia a Tomaszowem Maz. uznajac te inwestycje za
niecelowa.

W zwiazku z wyborem na funkcje Marszalka Wojewodztwa Lodzkiego pana Grzegorza
Schre ibera, bylego sekretarza stanu w Kancelarii Prezesa Rady Ministrow, wydaje sie
zasadnym aby zaapelowac do nowego Marszalka Wojewodztwa 0 skuteczne dzialania
doty czace realizacji projektu.

Rada Miej ska w Lodzi podtrzymuje swoje stanowisko z 18 kwietnia 2018 roku uznajac, ze
dro ga ekspresowa S8 powinna zostac uzupelniona 0 odcinek porniedzy Lodzia a
Tomaszowem Mazowieckim z nastepujacych powodow:

- dzieki nowemu odcinkowi, Lodz oraz gminy z aglomeracji lodzkiej uzyskaja alternatywny
dojazd droga ekspresowa do Warszawy

nowy odcinek S8 odciazy autostrade A2 na odcinku porniedzy Lodzia
a Warszawa (ktora obecnie wymaga juz poszerzenia do trzech pasow) oraz autostrade A l
(wschodnia obwodnica Lodzi, na odcinku pomiedzy S8 a A2) ,

- zapewni lodzianorn szybkie polaczenie z Tomaszowem Mazowieckim

oraz powiatami znajdujacyrni sie we wschodniej czesci wojewodztwa lodzkiego,

- poprawi dostepnosc komunikacyjna Portu Lotniczego im. W. Reymonta

w Lodzi

- odciazy ruch na drodze wojewodzkiej or 713 do Tomaszowa Mazowieckiego

- ulatwi tranzyt pomiedzy Wroclawiem a Warszawa,

- umozliwi daIsz y rozwoj uslug logistycznych w Lodzi i okolicach oraz spowoduje powstanie
nowy ch miejsc pracy na terenie wojewodztwa lodzkiego.


